
PROTOKOI- NR LX / 10
z sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie

odbytej w dniu 9 lipca 2010 roku
w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Jgdrzejowie.

Ad .  1 .
O godzinic 100u Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Biaszkiewicz otwarl obrady LX

ses.li Rady Miejskiej w Jgdrzejowie. Przewodnicz4cy powital zaproszonych goSci. radnych.
burmistrztlw, naczelnik6w Urzpdu Miejskiego, kierownik6w jednostek organizacyjnych Gminy,
soitys6w oraz wsz)'stkich przybytych na obrady.

Przewodnicz4cy Rady stwierdzii. 2e na sali obrad obecnych jest 20 radnych;
Przewodnicz4cy Rady stwierdzil quorum prawomocne do podejmorvania uchwal.

Przew'odnicz4cy zglosil kandydaturE radnej Marii Baranskiej na sekretarza obrad. Radna
Barariska wyrazlla zgodq.

Rada Miejska w Jqdrzejowie jednogloSnte przylEla kandydaturE radnej Marii Barariskiej
na sekretarza obrad.

A d . 2 .
Proponowany porz4dek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Przy.jEcie porz4dku obrad.
3. PrzyjEcie protokol6w zpoprzednich sesji.
4. Zapytama i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie z pracy Burmistrza miEdzy sesjami.
6. Infonnac.ja o realizacji uchwal rady z poprzednich sesii.
7. Inftrrmacja o realizacji interpelacji r zapytan z poprzednich sesji.
8. Uchwala w sprawie wyraZanra zgody na nabycie nieruchomoSci na rzecz Gntiny Jgdrzej6w.
9. Uchwala w sprawie zmran w budzecie miasta i gminy na2070 rok.
10" Uclrwala w sprawre wyra2ania zgody na sprzedaL w drodze bezprzetargowej zabudolvanej

nieruchomoSci kornunalnej polozonej w Jqdrzejowie przy ul. KoScielnej.
1 1. Uchwala w sprawie zaci4gniqcia kredytu.
12. tlchwala w sprawie udzielenia dotacji z budzetu Gminy .lEdrzejow dla Archioprlctwa

Cysters6w ul. Klasztorna 20 w Jgdrzejowre z przeznaczeniem na prace konserw-atorskie.
restauratorskie przewidziane do realizacjr w roku 2010.

13. Uchivala w sprawie: okreSlenia zasad zbywania, wydzieraawiania. wynajmor,vania
i uZyczania maj4tku trwalego Zakladu Podstawowej Opieki Zdrowotr-rej w JEdrzejowie.

14. Uchwala w sprawie zbycia nieruchomoSci komunalnej na rz.ecz .ie.i u2ytkownik6i,r'
wiecz.vstych.

15. Uchwala w sprawie: zmrany uchwaly dotycz4cej utworzenia .IEdrzejou,skiego
Samorz4dowego Domu Kultury.

16. Ucliwala w sprawie r,r'prowadzenia zmian w statucie Jqdrze.jowskiego Samorz4dowego
Domu Kultury.

17. Odpowiedzi na interpelacje.
18. Sprawy rozne.
19. Zamkniqcie obrad.

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz powiedzial. 2e zgodnie:
z irstaleniatni Rady Miejskiej z dma 3 grudnia 2009 roku przygotowal na dzisiejszq sesjg projekt
uchwaty o wyrazeniu zgody na sprzedaLw drodzebezprzetargowej nieruchomoSci zabudou'anej
stanorvi4ce.j wlasnoS6 gminy. Przygotowuj4c projekt uchwaly przygotowal r6wniez uzasadnienie
i niezbqdne dokumenty daj4ce radnym mozliwo5d doglgbnego zapoznaria siq ze spl'a\\q



i wyrazenia woli podczas glosowania na sesji. Stosowne dokumenty, czyli projekt uchwaty.
uzasadnienie i opinie dorEczyl komisjom Rady Miejskiej w JEdrzejowie. Z przykroSci4 musi
stwierdzi6, 2e komisja merytorycznie najbardziej wlaSciwa, Komisja Budzetu i Mienia
Komunalnego, nie miata moZliwoSci wyraZenia opinii na ten temat, poniewaz byly wqtpliwoSci
natury prawnej. i Komisja nie miala mozliwoSci wysluchania radcy prawnego gminy, poniewaz
byl u' t1'nr dniu nieobecny. Chc4c zachowad przejrzysto6i postEpowania. chcial, aby ta sprawa
byla dogtqbnic przeanalizowana, lecz niestety, nie zostala. W zwi4zku z tym Przewodnicz4cy
stawia wniosek o wycofanie punkty 10 ,,Uchwata w sprav,ie wyraiania zgod1, na sprzedaz
v,drodze bezprzetargowe.i zabudov,anej nieruchomoici kctmunalne.i potozone.j v, Jqdrze.f ou,ie
przy ul. Kolcielne.f" z dzisiejszych obrad.

Wipcej urYag nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie wniosek o lvycofanie punktu 10:
W glosowaniu wziElo tdzial20 radnych:

-  1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 2
Wniosek zostal przyjQty.

Przewodnicz4cy Rady poprosil o odpowiedni4zmiang numeracji kolejnych punkt6w.

Porz4dek obrad:
1. Otwarcic ses.ii, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Przy.jEcie porz4dku obrad.
3. Przyiqcie protokol6w zpoprz.ednich sesji.
4. Zapytama i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanre zptacy Burmistrza miEdzy sesjami.
6. Infbrmacja o realizacji uchwal rady z poprzednich sesji.
7 . Informacia o realizacii interpelacji i zapytah zpoprzednich sesji.
8. UclTwala w sprawie wyraZania zgody na nabycie nieruchomoSci na rzecz Gminy JEdrze-joil,.
(). lJchwala w sprawie zmian w budzecie miasta i gminy na 2010 rok.
10. Uchwala w sprawie zaci4gniEcia kredytu.
I l. Llchwala w sprawie udzielenia dotacji z bud2etu Gminy JEdrzej6w' dla Archiopactwa

Cysters6w ul. Klasztorna 20 w JEdrzejowre z przeznaczeniem na prace konserwatorskie,
restauratorskie przewidziane do reahzaili w roku 2010.

12. Uclrwala w sprawie: okreSlenia zasad zbywama, wydzierlawiania, wynajmor,vania
i uLyczama maj4tku trwalego Zakladu Podstawowej Opieki Zdrowotne.j w Jqdrzejowie.

13.Uchwala w sprawie zbycia nieruchomoSci komunalnej na rzecz 1ei uzltkownikow
wieczystych.

14. l]chu,ala w sprawie: zmrany uchwaly dotycz4cej utworzenia .lqdrzejowskiego
Sarnorz4dowego Domu Kultury.

l5.Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w statucie Jqdrzejowskiego Samorz4dowego
Domu Kultury.

16. Odpowiedzi na interpelacje.
17. Sprawy roZne.
18. Zarnknipcie obrad.

A d . 3 .
Nie zgloszono uwag do protokol6w:

1. Nr I.VIV10 z dnia 30 kwietnia 2010 roku.
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2. Nr LVIIVl0 z dnia 30 kwietnia 2010 roku,
3. Nr LIX/I0 z dnta 14 czerwca 2010 roku.
Protokoly zostaly przyj gte.

A d . 4 .
1. Raclrrl ltohert Kruk zapytal, jaki jest stan oczyszczalni 5ciek6w, poniewaz dochodz4

sygnaly. ze sq naliczane kary ztytuluzrzutu Sciek6w.
Radny Robert Kruk prosi , aby poprzycinai gatEzie i opryskad chwasty w parku 700 Lecia.
Radny Robert Kruk zapytal, iak bqdzie przebiegal gaz. W prasie m6wi siq, ze bqdzie
przebiegal ulic4 Zeromskiego, Sienkiewicza, a wiadomo, ze w tym roku bqd4 prace na ul.
Zerornskiego. Czy to bEdzie wygl4daio tak, 2e w tym roku wykonamy kostkE.
aw przyszlym roku bqdzie to wycinane?
Radny Roberl Kruk zapytat, jak wygl4da sprawa programu finansowania owoc6w w szkole
ptzez AgencjE Rynku Rolnego. W naszej gminie tylko szeS6 szk6l skorzystalo z tego
programu - dlaczego? Radny prosi, aby nie przegapic tei mozliwoSci od nowego roku
szkolnego. by dzieci mogly dostawai owoce za darmo.
Radny Robert Kruk prosi o oznakowanie przejScia dla pieszych kolo sklepu TESCO.
Radny Tadeusz Lesiakowski w sprawie przejScia dla pieszych przy skrzyzowaniu nl.
Pilsudskiego z ul. Przypkowskiego, w imieniu mieszkanek Osiedla Szansa prosi
o obnizenie poziomu krawqznik6w. Wysokie krawqzniki uniemozliwiaj4 bezpieczne
przej Scie, szcze g6lnie przy przechodzeniu z w ozkamt.
Radny Waclaw KEdra powiedzial, ze dochodz4 informacje,2e wiele dzieci, kt6re ubiegaly
siq o przl,jqcie do przedszkoli nie mog4skorzystad ztego dobrodzieistwa. Radny pyta, jak

cltza to jest liczba dzieci na terenie naszej gminy i jakie rozwiqzanie znale1c w tei sytuacji
dla tych dzieci, kt6re nie znalazly rniejsca w przedszkolu. Powstaje prywatne przedszkole,
co wydaje siq iakimS rozwiqzamem, ale ono nie do kofca zaspokoi potrzeby.
Radny Adam Czajor powiedzial, ze Komisja Gospodarki Komunalnei i Porz4dku
Publicznego wielokrotnie zglaszala wnioski o budowg , bqdL przygotowar-ric siq do budow'1'
rTrieszkan socjalnych. Na ka2dej komisji wychodzi brak tych mieszkan i zly stan zasob6w.
Radny zglasza interpelacjg, aby zrobic rozeznanie, gdzie ewentualnie mozna by takie
rnieszkania wybudowa6 na terenie miasta. Komisja na pewno bqdzie skiada6 wniosek do
projektu bud2etu na rok 2011 o budowE mieszkafi socjalnych.
Radny Adam Czajor przypomnial, 2e Komisja zglaszala wniosek o uzupelnienie
lancr,rszk6w bezpieczenstwa w rynku.

10. Radn1, Adam Czajor poinformowal, 2e w sprawie braku koszy na Srnieci dostal odpou'iedz.
ze nie ma przeznaczonych Srodkow w budZecie. Teraz sq Srodki podzielone - rrloze warto
sip zastanowii nad poprawk4 aby znalazly siE pieniqdze na kosze na Srnieci. Byloby to
tanie, niz sprz4tanie Smieci wyrzuconych z powodu braku koszy.

I l. Radny Adam Czajor proponuje, aby w uchwale bud2etowei dotycz4cej podzialu Srodk6w
wpisai kwotq przeznaczon4na ul. 3 Maja, 2ebgdzie to na remont nawierzchni odcinka od
ul. Krzywej do ul. Kieleckiei.

12. Radny Pawel Faryna prosi o poprawienie chodnika na ul Pilsudskiego na u,prost Zakladu
Doskonalenia Zawodowego oraz o poprawienie chodnika na ul. Armii Krajowej na wprost
Warsztat6w Terapii Zajqciow ej.

13. Radny Pawel Faryna przypomniatr, ze w ubieglym roku mial by6 robiony chodnik na ul.
Dmowskiego kolo Floriana; inwestycja zostala przeniesiona na ten rok. Na razie nic nie
widai w tej sprawie. Radny pyta, czy coS w te.i sprawie bEdzie robione, czy nie.

14. Radny Pawel Faryna prosi o ustawienie minimum tzech koszy w parku na ZarnoSciu.
15. Radny Parvel Faryna prosi o poprawienie odwodnienia na ul. Przypkowskiego kolo blohu

nr 68. Po ulewnycl'r opadach nie mozna przeji(, chodnikiem.

7.
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16 , Radny Teodor Kot powiedzial, 2e jedna z uchwal decyzjq RIO zostala uniewazniona -

uchwala o utylizacji azbestu. Na tq chwilq koszty utylizacji ponosi wlaSciciel obiektu.
Przepisy ustawy nie wymieniaj4 usuwania azbestu, kt6ry zgodnie z rozporzqdzeniem
Ministra Srodowiska jest odpadem niebezpiecznym. W opracowanym przez Ministerstwo
programie oczyszczania kraju z azbestu na lata 2009 - 2032, stanow'i4cym zalEcznik do
uclrnalr lLacll' Ministr6w z dnia 14lipca 2009 roku w punkcie 3.3.1 zamieszczono zapis,
ze gnrina powinna zapewnii wyw6z odpad6w zawieraj4cych azbest. na skladowisko
odpad6w lub zapewnid ich dostarczenie do przewoLnego urzqdzenia do przetworzenia
odpad6w zawierajEcych azbest. Niekt6re gminy na podstawie opracowanych wczeSniej
program6w usuwania azbestu i na podstawie uchwaty, jeszcze przed zmianq ustawy
o finansach publicznych wyst4pity do RIO z zapytamem, c,zy na podstawie tego programu
i tei trchwaly mozna przeznaczyi, ponosi6 koszty utylizacji azbestu. Zdante RIO bylo jasne

z br-rdZetu gminy mog4 zastal dofinansowane koszty transportu i unieszkodliwienia
11'yrobow' azbestowych. Dlaczego u nas nie jest to mozliwe, gdzie ludzie dohonr-rj4
demontazn tych ptyt? Radny powiedzial, ze apelowal przy konstrukcji progranlu uslrwania
azbestu w 2008 roku, aby odbiera6, a nastgpnie wywozii. Bylo powiedziane, ze jest

to niezgodne z prawem. Radny twierdzil, 2e jest zgodne z prawem. Pan Kot apeluje
do Btrrmistrza o wyst4pienie do RIO z zapytaniem, czy na podstawie starej uchwaly
i programu usuwania azbestu molna dokonywad utylizacji. Czy grnina moze ponosii
koszty.
Radn1, Teodor Kot przypomnial, ze w okresie wiosennym prosil o usuniEcie zniszczonycl-r
drzeu'w parku w Mnichowie stanowi4cym wlasnoSi gminy. Zgoda konserwatora przyrody

.iuz jest. Radny prosi o przyspieszenie sprawy. poniewaz drzewa, kt6re zostal1,
zakwal iliko w ane zagr aZaj qb ezpieczefi stwu.
Radny Teodor Kot powiedzial, 2e nie bEdzie dziS poruszal sprawy wodoci4g6w, poniewaz
wczorai na Komisji Rewizyjne Burmistrz zdeklarowal, 2e ze Srodk6w pozyskanych
ze sprzeda?y nieruchomoSci dla ZDZ bEdzie przygotowywal clokumentacjq
przyszlo(ciow4. Ma jednak inne pytanie. Burmistrz stwierdzil, 2e kanalizacia na terenach
wiejskich nie bEdzie robiona. Deklaruie, aby mieszkahcy zrobili to rTa wlasny koszt. Jest
Krajowy Program ,Oczyszczania Sciek6w na podstawie lokalnych program6w. U nas
w Wojew6dztwie Swiqtokrzyskim jest Program Budowy Przydomowych Oczyszczalni
Sciek6w. Niestety, Gminy JEdrzej6w tam nie ma. W 2008 roku Swiqtokrzyski Urz4d
Marszalkowski zwr6cil siE do kazdej gminy z zapytamem. czy zamierza wziq(, udzial
r.l,tym programie. Niestety, Gmina JEdrzej6w nie zdecydowala siE na wziqcie udzialu
n Programie Budowy Przydomowych Oczyszczalni Sciek6w. Zrzucame teraz koszt6w
na mieszkancow wydaje siq niewla6ciwe.
Radna Urszula Kruk przypomniala, 2e na sesji Rady Miejskiej w dnir.r 8 kwietnia skladala
interpelacje o zakup i zamontowanie koszy przy nowo wyremontowanych ulicach. Dostala
odpowiedZ. ze kosze zostan4 zakupione i zamontowane do korica czerwca. Radna p1ta.
dlaczego ich nie ma, skoro jest juz polowa lipca.
Radna Urszula Kruk na sesji w dniu 8 kwietnia zwracala siq z interpelacj4 aby Brlrmistrz
zwrocil siQ do Powiatu o wsp6llinansowanie poradni rehabilitacyjnej. Otrzymala
odpowiedz, i2 z poradni korzystaj4 mieszkaricy innych gmin w zwiqzku z czym wydaje siq
zasadne zwr6cenie sig do tych gmin o wsparcie finansowe. Radna pyta, czy Burmistrz
wyst4pil do gmin i jaka jest odpowiedZ.
Radna Urszula Kruk powiedziala, ze jako czlonek Komisii OSwiaty ma informacje
dotycz4cq iloSci dziecr nie przyjEtych do przedszkoli. Wie, 2e przy Przedszkolu nr I i przy
Szkole Podstawowej nr 3 Burmistrz chce utworzyi dodatkowe grupy. Radna prosi, aby
Burmistrz zabezpteczyl pieniqdze - okolo 10 tysiqcy - na poszczeg6lne grllpy, na
doposaZeni e pracowni or az na gaAe dla nauczyciel i.
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22. Radna Urszula Kruk pyta, jakie dziatania i kiedy Burmistrz zamierza podjqi w sprawie
kanalizacji ulicy Konopnickiej. Na komisjach pojawiaj4 siE przedstawiciele tej ulicy
z ogromnym problemem. Mozna ten problem tozwrqzaI, tylko trzeba podjqd dzialania.
Radna Urszula Kruk poinformowala, 2e 23 marca na Komisji OSwiaty zostal postawiony
wniosek o doSwietlenie parkingu przy Zespole Szk6t i plywalni. Na plywalniq przyjeadzaj4
ludzie z calego powiatu. Postawienie tam samochodu w godzinach popoludniowych jest
bardzo trudne. Burmistrz odpowiedzial, 2e to zadame wymaga wykonanie projektu
iur.nieszczenia w budzecie miasta. Radna prosi, aby Burmistrz przewidzial jak4S kwotE,
chociaZ na opl'acowanie projektu, a w dalszej czESci, aby ten problem zostal rozwiqzany.
Radny Grzegorz KuSmierz powiedzial, 2e gmina przez fundusz solecki wyremontowala
boiskcr w miejscowoSci Skronr6w. Okazalo sig, ze na drugi dzieh po wykonaniu ogrodzenia
ktoS zdewastowal jednq czE$c. Mieszkaf,cy pilnuj4 tego boiska, aby nikt nie dewastowal
maj4tku gminnego. Radny rozmawial z prezesem Zryvu Skroni6w, aby przyst4pic do
.iakiegoS programLl odno6nie monitoringu i monitorowad cal4 szkolE, co obejmie r6wniez
plytE boiska sportowego. Radny prosi, aby sfinansowai zakup lamp, a samo oSwietlenie
i wynrianE instalacji bqdzie - wedlug deklaracji prezesa * na koszt Zrywu Skroni6w.
Radna Janina Szreniawa pyta, co z zalewem. Jak radna nie dowie siE z prasy, no nie wie
nic .
Radrra .lanina Szreniawa pyta, kto odpowiada za kanahzacjq deszczowq \\r mieScie; czy
Burmistrz, czy Kierownik wodoci4g6w?,,Nie r6bcie zludzi wariat6w tylko weZcie sprawy
w swoje rQce, a wiem, ze chyba Pan odpowiada. Przebijacie siE pismami tylko".
Radna Janina Szreniawa powiedziala. 2e w prasie byl przedstawiony projekt przebr-rdowy
rynktr i przebudowy Urzgdu. Radna pyta, czy to bgdzie robione i kiedy bEdzie robione. ,,Po
co siq chwalicie, jak nie robicie? Trzeba najprzod zrobtC'.
Radna .Ianina Szreniawa poinformowala,2e rozmawrala z Burmistrzem. aby w parhu 700
Lecia byla muszla koncertowa. Burmistrz powiedzial, ze bEdzie w Domu Kultury. Co
innego jest park, a co innego jest Dom Kultury. Ludzie potrzebuj4 spotkai siq na Srviezyn-r
por,vietrzu.
Radna Janina Szreniawa przypomniala, 2e Komendant Strazy Miejskiej prowadzi konkurs
na najladniejszy balkon i przydomowy ogr6dek. To piqknie, 2e to robi, ale jak my siq nie
wstydzirny? 3 maja byl przeglqd kapel, a tam trawy nie wykoszone. Przyjechali ludzie
i nr6wi4: a co2 tu za gospodarz? Na slupach oSwietleniowych powieszane sq krviaty
w doniczkach, a w parku 700 * Lecia trawa le2qca na kupkach, zgnila, smr6d na caly park.
Co jest waznieisze? ZUK wchodzi po drabinie i podlewa kwiatki. Co roboty - robii to co
do kogo na\e2y. Radna proponuje, aby w parku 700 * Lecia byl jeden czlowiek z ZIJK, aby
siq zaj4l tym parkiem.
Radna Janina Szreniawa powiedziala, ze Burmistrz siE wypowiada w prasie, ze wiEcej by
zrobrl. tylko nie moZe przez radnych. Radna pyta, czego Burmistrz nie moze zrobi( przez
Radq. Pani Szreniawa skiadaia interpelacjq o budowp domu pogodnej iesieni; porn6gt jej
rany Czajor i radny Olszak. Czy Burmistrz przedstawil to na jak4S komisjq? Rada
Burmistrzowi potrzebna jest tylko po to, 2eby przeglosowatra przygotowany przez niego
budzet. Doprowadzenie wody do blok6w - do tej pory nie ma wody. Jak kierownik nie rna
czasu zrobrc projektu, bo chodzi podlewa6 kwiatki, to coL. Renowacja kamienic
w Jgdrzejowie - bytro m6wione przezPana Czajora, mo2na bylo pozyska6 pieniqdze - nie
robi sip. Potem siq m6wi, ze Rada.
Radny Jan Ziqbrnski zapytal, czy gmrna prowadzi rozmowy z syndykiem Euroubojni
dotycz4ce odzyskania udzialow.
Radny Jan Ziqbtnski przypomnial, ze w ubieglym roku powstala pipkna droga Przqslaw -

Prz4slaw Maty. Stan poboczy te1 drogi jest fatalny - roSnie tarn zbo2e, trawa, ki,r,iaty.
Radny prosi, aby te pobocza wykosi6.
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Radny lan Z,igbihski prosi o ustawienie przystanku w miejscowoSci Bor6w. Nie ma tam
Zadnego przystanku; mlodzie? i osoby starsze przy zlych warunkach atmosferycznych
chowa.i4 sig pod drzewem czekajqc na autobus. Radny z zazdrolciq patrzy na niekt6re
miejscowoSci gdzie se 3 - 4 przystanki. Pan Zigbifiski prosi, aby Burmistrz nie dzielil
gminy na A i b i sprawiedliwie traktowal wszystkich mieszkafc6w.
Raclnl .lan ZiEbiriski przypomnial, ze Burmistrz w kampanii wyborczej podkreSlal,
ze wiellr4 w'agQ przywi4zuje do oSwietlenia. Radny uwaZa, 2e lak, ale ulic i prosi, aby
Burmistrz oSwietlil miejscowoSci Bor6w, Zaborowiec, Folga, Diament. Tam nie ma zadnej
lampy i przez cztery lata Burmistrz Zadnej lampy tam nie powiesil.
Radny Stanislaw Hatys powiedzial,2e sqmiejscowoSci skladaj4ce siE z kilku czqSci, np.
Ksi4ze-Skroni6w. Oznakowanie jest dobre - znakr informacyjne wskazujA jak dojechai do
dane.j rniejscowoSci. Nie ma natomiast tabliczki, kt6ra by informowala od jakiego numeru
do iakiego numeru dana czEic miejscowoSci jest. Radny prosi, aby pod znakami
infbrntacyjnymi o nazwie danej miejscowoSci umieSci6 tabliczkq z odpowiedr"rimi
numerami. Ulatwi to dojazd kierowcom.
Radny Stanislaw Hatys przypomnial, ze skladal dwie interpelacje dotycz4ce odwodnienia
wsi L4czyn. Niestety w tym roku zn6w nast4pily podtopienia. Radny wyrazil nadziejg,2e
u,szystko skoriczy siE dobrze r Lqczyn bqdzie odwodniony, ale zwtaca siq o przegl4d
wszystkich miejsc gdzie wystqpily takie podtopienia w czasie intensywnych opad6w
deszczu. Na przyklad w Ksiqze-Skroniowie Dolnym przy moScie sq zastoiny wody - trzeba
by.ie odprowadzi6. R6wniez w G6rnym Ksi4ze-Skroniowie po intensywnych deszczach
woda siEgala jezdni. 54tam rowy o glgbokoSci 1,5 m co stwarzamebezpieczefstwo. Radny
prosi. aby Burmistrz zrobll przegl4d tych miejsc i tam gdzie sip da, wykonac przepusty, aby
u'przyszloSci nie wyst4pily podtopienia i nie dopuSci6 do niszczenia mienia i strat.
Radny Jan Adamus przypomnral, 2e poruszal juz sprawq budowy zbiornik6w retencyjnych
na terenie gminy W zwiqzku z tragedi4 powodzi, jaka wydarzyla siE w kraju u'idzi
koniecznoSc realizacji tych inwestycji. Latwiej jest zapobiegai, ni2 likwidowai skutki
powodzi. Radny prosi, aby przygotowa6 uchwalE intencyjnq w tej sprawie i.iak naiszybciej
przyst4pic do budowy tych zbiornik6w.
Radny Krzysztof Swietlik powiedzial, ze dwa miesiEce temu zwracal siE do Burmistrza
z proSb4 o odpis pisma, kt6re Burmistrz mial wyslai do wykor-rawcy oczyszczalni Sciek6w
n, Zagaju o wyw6z gruzu i ziemi. Mieszkafcy osiedla zarzucajq radnemu, ze siE nie
interesuje t4 spraw4 a radny nie ma siq czym okazac. W sprawie wywiezienia gruzu od
czterech lat nic siE nie robi.
Radny Krzysztof Swietlik w imieniu mieszkaf,c6w Lysakowa Kawqczyriskiego prosi
o zainstalowanie lustra na koncu wsi. Wyjazd tam jest bardzo trudny.
Radny Krzysztof Swietlik powiedzial, ze mieszkancy zarzucaj4 radnym,2e nie interesuj4
siq zalewem. Sprawa nieprzyjemna, tym bardziej, ze wiele os6b to slyszalo. Czy Burrnistrz
nie powinien poinformowa6 radnych, co siq w tej sprawie dzieje, aby wiedzieli co
odpowiedziec?
Radna Maria Barafrska powiedziala,2e trwa remont bloku przy ulicy Chrobrego l. Jest to
remont bardzo kosztowny, kompleksowy. Wsp6lnota podjEta uchwalq, ze bEdzie
ternromodermzacja calego dziewiEcioklatkowego bloku, wymiana okien na klatkach, drzwi
wejSciowych. Wsp6lnota zwroctla siq do Zakladt Uslug Komunalnych, a ZUK do
Burmistrza w marcu tego roku z proSb4, aby dokonai wymiany okien i drzwi w lokalach
trzytkowych, za kt6re gmina pobiera czynsze. Remont bloku jest bardzo kosztowny, dlugo
oczekiwany przez mieszkaf,c6w. Blok dotychczas byl niechlubn4 wizytowk4 naszego
miasta. Radna w imieniu wsp6lnoty prosi o podjEcie stosownych krok6w, aby ta u,ymiana
okien i drzwi nastqpila. Mozna to odliczyd od czynszu uZytkownikom, bEdz dogadai siE

) ' ) .
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wjakiS spos6b; moze by partycypowali w kosztach. Nie mozna od marca nie udzielii
odpowiedzi wsp6lnocie.

42. Radna Maria Barafiska zwroclla uwagQ na sytuacjE PKS-u. Rada i Burmistrz nie sE wladni
pom6c tak, jak by chcieli, poniewaz jest to sp6lka. Do radnej Barariskiej i radnej Kruk
zwr6cily siE zwi4zki zawodowe tego zakladu z proSb4 wszystkich wyczuli6 na sprawQ
PI(S-Lr. poniewaz jest zamysl prezesa, aby zoslal sprzedany dworzec a a uzyskane Srodki
zostaly zainwestowane we Wloszczowie. JEdrzej6w to miasto powiatowe i kolejno
ubywaj4 nam r6zne instytucje, a miasto uboZeje. Starostwo wydalo zgodq na zbudowanie
malej za.iezdni przy ul. Reymonta - autobusy bEd4 tylko wjehdZa(,. wyieldlac i na tyrn
bgdzie sig to koficzylo. To wstyd dla naszego miasta, aby jako miasto powiatowe zostalo
bez dworca. Zwiqzkr zawodowe kilkakrotnie trafialy r6wnie2 do Bunnistrza, byly
pronadzone rozmowy. Radna prosi, aby Burmistrz powiedziat, jakie s4 wyniki tych
rozm6w i w czym, jako gmina i Burmistrz jako jej gospodarz byliby w stanie pom6c.

43. Radna Maria Barariska zapytala Komendanta Policji, czy Policja 27 czerwca, kiedy byto
zakonczeme roku szkolnego, odnotowala jakiS incydenty b4d2 zarejestrowala mlodziez
gimnaz.jalnq pod wplywem alkoholu. W samo poludnie w centrum miasta mlodzie|
wychodzila z .iednego z lokali pod wplywem alkoholu. Policji niegdzie nie bylo. Straz
Miejska po interwencjach jednego z obywateli naszego miasta przyjechala, ale interwencji
riie podjqla. Sq takie sytuacje, np. zakoficzenie roku szkolnego, kiedy mlodzie| czuje siq
szczeg6lnie wyluzowana. W parkach szczegolnie w pi4tkowe wieczory r6wnie2 odbywaj4
siE r6zne ekscesy. Radna prosi, aby nie poprzez przejazdy samochodem, ale poprzez
obecnoSi mundurowych policjant6w na ulicy dyscyplinowai mLodziez.

44. Radna Maria Barafska przypomniala,2e w listopadzie ubieglego roku sktadala interpelacjq
w sprawie przejEcia placu przy ul. Przypkowskiego 68, a Mieszka I. Burmistrz
odpowiedzial, zejest to plac Skarbu Panstwa, a komunalizacjamejest mozliwa ze wzglqdu
na brak dokument6w. Radna pyta, jakich dokument6w nie ma, co nie pozwala przej46 tej
dziatki. Jest to atrakcyjna dzialka, obecnie zaroSniqta, zachwaszczona.

45. Radna Maria Barafska powiedziala, 2e zwracali siq sklepikarze, kt6rzy plac4 podatki
i czynsze do Urzgdu. Pozwalamy na nielegalny handel w r6znych czESciach miasta
JEdrzeiowa.Cry nie nalezaloby zastanowi6 siE nad tym, aby ten handel przenieSi na
targowicA?

46. Radna Maria Baraf ska prosi o remont laweczek w parku przy ul. Barbary.
47" Radny Grzegorz KuSmierz zapytal, czy w kwocie 130000 jest przewidziana kwota na

odwodnienie Ksi4Ze- Skroniowa.
48. Radny Grzegorz KuSmierz w imieniu mieszkaric6w Skroniowa prosi o przystanek na koricu

Skroniowa.
49. Radny Grzegorz KuSmierz powiedzial, ze w sobotE byla uroczystoSc religijna i juz byio

widai, 2e mieszkancy jadq ze zwrerzgtami na handel na targ. Radny prosi, aby drog4
sanacyjn4 przy pomocy Policji i StraZy Miejskiej, aby targ odbywal siq w jeden
wyznaczony dzieh. Radny prosi o podjqcie zdecydowanych dzialan.

50. Radny Pawel Faryna zapytal, jak przedstawiaj4 siq rozmowy z PKP dotycz4ce dzierzawy
drogi w mieiscowo5ci na dzialce nr 153. Czy juZ gmina mole na tej dz,iatce inwestowai?

51. Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak prosi o podanie podstawy prawnej poprzez
u'skazanie konkretnej uchwaly dotycz4cej poboru oplaty targowej przez Gospodarstwo
Pomocnicze. Statut Gospodarstwa okreSla jedynie, 2e Gospodarstwo ma zarzqdzac
targowicq miejsk4; Pan Olszak rna w4tpliwoSci, czy Gospodarstwo pobiera oplatE
iwynagrodzenie za pob6r w spos6b legalny, poniewaz kwestie poboru oplaty targowe.i
reguluje uchwala Rady Miejskiej z 25 kwietnia 2002 roku zmieniona w 2005 roku
iuchwaly te upowa2nialy do poboru Zaklad Remontowo-Budowlaoy, a wiEc jednostkg
zlikwidowana,. Czy byla uchwala upowazniajqca Gospodarstwo do poboru takiej oplaty?



52. Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak powiedzial, 2e wSr6d mieszkaric6w
rozprowadzane sq umowy dotycz4ce zaopatrzenia w wodq i odprowadzania Sciek6w. Pan
Olszak pyta, kto jest stron4 tej umowy, poniewaz w nagl6wku jest stwierdzenie, 2e zawarla
iest pomiEdzy Gmin4 Jqdrzejow Zakladem Wodoci4g6w i Kanalizacji. Czy w umowie
stron4 jest gmina, czy Zaklad Wodoci4g6w? Poza tym stwierdzeniem jest tam zawarte
rclr,vnicz" zc ta umowa jest zawarta w dniu 15 czer.wca, a przedkladana jest do podpisu
w poznic.jszym terminie. Pan Olszak prosi o wyjaSnienie, kto jest stronq i od jakiej daty ma
rnoc obowi4zuj4c4. Byh z interwencjq mieszkaricy z ul. Dygasifskiego, tam gdzie byla
slynna samowola wodoci4gowa, i przez dzialania gminy ma.i4 dziS problemy
zpodlapczeniem siE do wodoci4gu. Burmistrz odsyla do Zakladu Wodoci4g6w, a zaklad
Wodoci4g6w odsyla do Burmistrza. Z kim maj4 rozmawia6? Kto jest par-tnerem do
dyskusji?

53. Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak prosi o wyjaSnienie, jakie s4 dalsze losy
oczyszczalni Sciekow w miejscowoSci Zagaje. Czy inwestycja jest zakoficzona, czy jest
ci4gle w fazie rozruchu? Kiedy bgdzie doprowadzona do korica? Sprawa toczy siE kilka lat;
byly ttumaczenia, ze jest w fazie rozruchu i bEdzie to wyjaSnione. Do tej pory nie ma
odpowiedzi.

54. Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak prosi o informacjE w zakresie wszystkich
dodatkowych Srodk6w, jakie zostaly skierowane na remont Domu Kultury, z okreSleniem,
na jaki zakres rob6t. W Srodq na Komisji Bud2etu radni dowiedzieli siq, ze znowu bqd4
wykonywane roboty dodatkowe; Burmistrz przeznaczyi kolejne 130 000. Zrozurnialym
jest, ze przy robotach remontowych, przebudowach, nie da siE wszystkiego przewidziei.
ale jah okreSlai4 to przepisy, dotyczSt to rob6t, ktorych nie mozna bylo przewidziec.
Okazuje siq, ze miqdzy innymi jesl przeznaczana kwota 60 000 na wymiennikowniE ciepla.
Gdy Pan Olszak zapT4al o szczegoly otrzymal odpowied2, ze wymiennikownia miala byi
wykonana ptzez Dalkiq w ramach przylqcza cieplnego - takie byly ustalenia. Okazuje siE.
2e Zadnych takich ustalef, nie zanotowano. Pan Olszak poprosil o protokoly, notatki, czy
tez umowg - nie ma takich dokument6w i obecnie gmina ma robii wymiennikowniq.
Gmina ustanowila tam inwestora zastgpczego, a obowi4zkiem takiego inwestora iest
reprezentowanie inwestora podstawowego, czyli gminy, i dbanie o jej interesy - przede
wszystkim. Ci4gle slycha6 o jakichS dodatkowych robotach, kt6rych nie mo2na bylo
przewidzied. Pan Olszak prosi o konkretne wskazanie, na co byto i czy faktycznie nie
mozna bylo przewidzie(,. Bez przerwy rozchodz4 siE pieniqdze, kt6re mogtyby by6
przeznaczone na inne cele, cho6by na odnowienie UrzEdu Miejskiego. Burmistrz nie widzi
potlzeby budowy nowej siedziby, ale nic siE nie dzieje w celu poprawy warunk6w
w obecnym. Zostal zrobiony projekt i nic. Ciasne korytarze, ciasne pokoje, zle warunki
pracy i przyjmowania petent6w. Dzisiaj urzqd powinien byi nowoczesny w zakresie
sprawnoSci obslugi ale r6wnie2 w zakresie warunk6w pracy, warunk6w placy urzgdnik6w,
plzyj mowan i a petentow.

A.d.5.
Uwag nie zgloszono.

A d . 6 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak zwroctl uwagQ, 2e w informacji z realizacji

uclrr,val z poprzedniej sesji w punkcie 5 jest infbrmacja, ze Regionalna Izba Obrachunkowa
strvierdzila niewaznoSd uchwaly Rady Miejskiej. Pan Olszak uwa142e nale?y siq wyjaSnienie ze
strony Brrrmistrza. poniewaz ta uchwala byla przygotowywana przez sluzby Burmistrza, byla
opiniowana pod wzglqdem prawnym. Jak to siE stalo, 2e okazalo siq, 2e nie bylo podstaw
prawnych; byla niezgodnoSi z prawem. To jak sq przygotowywane projekty uchwai?



Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Wojciecli Abramowicz
odpowiedzial,2e ustosunkuje sig do tego na piSmie. RIO nie zgodzllo siE z wykladni4 przepis6w
prawa, na kt6re Urzqd powolal siq opracowujqc projekt uchwaly.

Wigcej uwag nie zgloszono.

A d . 7 .
Wiceprzer.r,odnicz4cy Rady Pawel Olszak powiedzial, ze radm wielokrotnie apelowali

o rzetelnoSi i iasnoSc przy udzielaniu odpowiedzi. W odpowiedz na interpelacjE radnego
Faryny, kt6ry domagal siE przegl4du plac6w zabaw jest odpowiedZ, 2e przeglqd park6w odbywa
sig na bieZ4co u,ramach utrzymania czystoSci i pielEgnacji zieleni. To nie prawda, bo przegl4d
nie odbywa siq na biez4co. Na wniosek radnego Olszaka Komisja Budzetu jednogloSnie
wymogla i taki pierwszy przegl4d odbyl sig w maju. WczeSniei takich przegl4dtlw nie bylo.
Dlaczego w.iqc s4 podawane takie informacje?

Naczelnik Wydzialu Inwestycji i Utrzymania Infrastruktury Technicznej Marta Pqdzik-
Prau,da wl,jaSnila, 2e przeglqdy park6w byly robione w ramach biezqcego ich utrzymania. Na
s p ec.j al ne 2y czeni e zo stal wykonany pr ze glqd spe cj alny.

Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak powiedzial, ze skoro przegl4dy byty robione
na biez4co. to dlaczego nikt nie widzial, ze brakuje lawek, rosn4 cltaszcze, trawa po pas itd.
Dopiero z tego wymuszonego przegl4du wynikly pewne zalecenia, kt6re trzeba wykonai. .iak
ktoS wykonywal przeglqdy? Gdzie rzetelnoSi informacji?

Radna Janina Szreniawa zwroctla uwagQ, 2e najej interpelacjE w sprawie ul. 3 Maja
Burmistrz odpowiedzial: zadania inwestycyjne w budzecie analizuje i zatwierdza Rada Miejska.
Propozycji bylo wiele, jednak przekroczyly one mo2liwoSci finansowe gminy, w zwi4zku
zczynl do realizacji przyiEte zostaty jedynie zadanra zdaniem rady najbardziei potrzebne. Pani
Szreniawa pyta, kt6rzy radni akceptowali ten budzet, bo wszyscy na pewno nie. To Burmistrz
przygotowuje. -Dam przyktad; Budowa ul. Zeromskiego i Kopernika przeprowcrdzona 29. 9.
2005 roku przetarg wylonil wykonawcq Pol-Gips z Jqdrzejowa na larolq 61 929,I1 zl. Remont
hyl ile zrobiony przez Pana Polaka. Remont lqcznika pomiqdzy til. Kopernika i Zeronr.skiegt
przeprowctclzony v, dniu osientnastego 2006 roku przetarg wylonil wykonawcq Trokt na 55 8JJ
zl. I .jeszcze niedokoficzone. My gtosujemy, ale my dajemy wnioski do budzetu, a Pan nie
y,prov,ctdzu Pctnie Burntistrzu. Niech Pan nie nt6v,i, ze to rada. Pan mo pev,ne osoby 3 - 1 i Pan
sicrclu j yl,ypis,uje Pan.

Radny Pawel Faryna powredztatr, ze w sprawie ustawienia wiat przystankowych
w Sr-rdole i w Skroniowie Burmistrz pisze w odpowiedzi, ze w mieiscowoSciach Gozna.
Clhorzewa. Prz4slaw, Cierno-Zaszosie i Ludwin6w bqd4 ustawione wiaty przystankowe. Radny
pyta. ile liosztuie postawienie wiaty przystankowej. W budzecie na wiaty przystankowe jest
35 000.

Bunnistrz Marek Wolski odpowiedziat, 2e plyta kosztuje okolo 2 - 3 tysi4ce i wiata
okolo 3 000.

Radny Faryna policzyl, 2e zostqe okolo 10 000 i poprosil o ustawienie wiat w Sudole
i w Skroniowie.

Radny Adam Czajor w sprawie ul. 3 Maja powiedzial, ze pieni4dze sa, bylo zgloszone
wczesniej. zadaniejest wazne, bo odbywa sig tam ruch tranzytowy. Nawierzchnia iest tak zla. ze
zagraaa bezpieczehstwu. Radny prosi o wpisanie tego zadania w ramach 5rodk6w, kt6re siE
pojaw-ily u,budZecie.

Radny Teodor Kot powiedzial, ze na interpelacjE z 30 kwietnia w sprawie przebudowy
zbiornika w Mnichowie Burmistrz odpowiedzial,2e przedmiar rob6t zostanie wykonany do 30
czerwca. .Test juz lipiec. Wczoraj na Komisji Rewizyjnej radny o to pytal i przedmiaru nie nra.

Naczelnik Wojciech Abramowicz wyjaSnil, 2e wykonawca nie wywrqzal siq i jest z nim
um6u,iorry w tej sprawie na czwartek. O wynikach rozm6w radny zostanie poinfonnowar-ry.



Wigcej uwag nie zgloszono.

A d . 8 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady Marek Zygan odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzsr,odnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nic zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial2O radnych.
Rada Mie.jska w JEdrzejowie powziEla uchwalg nr LXl424l10 w sprawie wyra2ama

zgocly na nabycie nieruchomoSci na rzecz Gminy Jqdrzej6w, nastEpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymato sig - 2
/tJclrwala nr LXl424l10 w zalqczeniu do protokolu/.

Przer,l,oclnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz o godzinie 110s oglosil pzerwQ trwaj4c4
.  .  . l i

d o u o d z l l l \ ' I l  
' .

A d . 9 .
Burmistrz Marek Wolski zglosrL nastgpuj4ce autopoprawki do projektu uchwaly:

/ w zalEcznlku nr 1:

to z wprowadzenra zarzqdzenrem zmran wynikaj4cych ze zwiqkszenia dotacii
z przeznaczeniem na wybory prezydenckie,
/ zamiast kwoty 71 679 423 bqdzie 71704 623;

/ w zal4czniku nr 2
'/ zamrast kwoty lqcznej 74 994 243 bqdzie 75 019 443,
', 

zamiast kwoty lqczn€1 77 969 423 bEdzie 77 994 623.
' /  

w rozdziale 80110 zmniejszenie w $ 4270 o kwotq 30 000;
/ w rozdziale 80101 zwigkszenie w $ 6050 o kwotq 30 000 z przeznaczeniem

na przebudowE hali sporlowej prze szkole nr 4 i tym salnym zmianaw zalqcznlku nr 3.
/ zmniejszenie o 35 000 zadaniawrozdziale 90095 - budowa infrastruktury techniczne.j

pod przyszle tereny inwestycyjne w poludniowej czESci miasta.Iqdrzejowa.
r zwiqkszenie o kwotE 35 000 w dziale 600 rozdziat 60016 nazadame przebudowa drogi

w mie.iscowoSci Rakowek i tym samym zmianaw zatqczniku nr 3.

Przewodniczqcy Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego Teodor Kot powiedzial.
2ew zwi4zku z tym, i2 w autopoprawkach Burmistrz uwzglqdnil tylko jeden wniosek Kornis.ii
Budzetu dotycz4cy budowy drogi w Rak6wku, a wniosk6w bylo wiEcej, jako przewodnicz4cy
jest obowi4zany te wnioski zglosi6.

Przewodnicz4cy Rady powiedzial, 2e po odczl,taniu uzasadnienia Rada przejdzie
do dyskusji.

Wiceprzewodniczqcy Rady MarekZygan odczytal uzasadnienie do projektr"r uchwaly.

Radny Teodor Kot przedstawii wnioski Komisji Budzetu i poprosil wnioskodawc6w o ich
uzasadnienie:

Wniosek radnej Szreniawy o dokoficzenie chodnika od ulicy
Zeromskiego clo ulicy Kopernika i poloZenie asfaltu na ulicy Kopernika. Srodki w r.r,ysokoSci
70 tvs. zl na ten cel nrzesunac z dzialu 700 do dzialu 600.

1 0



Radna Janina Szreniawa uzasadniaj4c sw6j wniosek powiedziaLa. 2e rernont l4cznika trwa
od 2005 roku i trzebato dokofczy6.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedziaL, iz wie, ze tam potrzeba, ale z czego zabrac?
Inwestyc.ia na Zeromskiego jest zaawansowana, jest po przetargu i nie mo2na zabrai st4d
pieniEdzy.

Radnzr .lattir Szreniawa podtrzymuje sw6j wniosek; Radny Kot dodal, Ze Kornisja wniosel<
ten przy.j qta.j ed no gloSnie.

Wsp6lny wniosek radnej Janiny Szreniawy i radnego Pawla O1szaka, aby w ramach
Srodk6w zabezpieczonych w dziale 900 tj. remonty ulic, wykonad remont chodnika na ulicy
Partyzant6w (rvartoS(.zaclania to okolo 30 tys. zl) oraz remont ulicy Konarskiego rv klvocie
80 tys. zlotych.

Radny Pawel Olszak uzasadniaj4c wniosek dotyczqcy ulicy Konarskiego wyjaSnil. ze jest
to r"rlica od ul. Klasztornej w kierunku cmentarza Klasztoru. Kilka lat temu zostalo wykonane
prze7. r'4 ulicq przyl4cze kanalrzacji, jezdniajest zapadnigta na pewnym odcinku po wykonaniu
Iego przyl4cza. Tamtqdy kierowany jest ciE2ki ruch - w sy.tuacji zamkniEcia drogi pod
u,iaduktem. czy remontu na ul. I I Listopada - przez ul. Konarskiego w kierunku dworca. T4
ulic4 clrodz4 kondukty pogrzebowe. Dlatego Pan Olszak uwazq 2e uzasadnione.jest dokonanie
rer.nontu przynajmniej czqSci tej ulicy.

Wniosek Komisji w imieniu mieszkaric6w solectwa Podchojny o lvykonanie asfaltu
lv miejscowoSci Podchojny na dlugoSci okolo 100 metr6w w rejonie zakladu BIK lv ram:rch
dzialu 900 (kontynuacja). Pan Kot dodal, ze dokumentacja techniczna.jest u'ykonana: zadanie
mozna realizowai. Mieszkafcy przedstawiali sytuacjq, ktora jest tlagiczna.

Wniosek radnego Adamczyka dotyczqcy miejscowoSci Rak6wek Burmistrz uwzglqdnil;
pozostal .i es zcze ieden wniosek.

Wniose k Pana Kota o przesunigcie Srodkriw z dzialu 801 rv klvocie
40 tys. zl do dzialu 600 na dokor{czenie realizacji zadania pt. budorva drogi tluczniowej
rv miejscorvoSci Mnichtfw (200 metr6w). Wykonanie tego odcinka pozwoli zamknqc caly ci4g
komunikacyjny i ruch z drogi E7 zostanie przeniesiony na drogE gminn4.

Radny 
'feodor 

Kot poruszyl r6wnieZ sprawQ funduszu soleckiego miejscowoSci
Igrractiwka. Mieli zabezpreczone 7,5 tysi4ca, ale wskazali zadanie, kt6re mialo by6 realizowane
nie na terenie gminnym. W zwiqzku z tym mieszkaficy prosz4, aby w zamian wykonac in'r
kar,valek oSwietlenia, 3 - 4 lampy, w kierunku E7 i wnioskujq aby to zadanie uwzglqdnic
w uchwale.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze wszystkie zadania przedstawi one przez
Konrisje BudZetu s4 zasadne, ale w dziale 900 wszystkie zadania s4 nazwane nalezy wskazai
kotrkretnie z kt6rego zadama zdjqe, Srodki. Jeleli chodzi o budowg drogi tluczniowej
w Mnichowie to nietrafiony pomysl, aby zabra(, z oSwiaty. Je2eli chodzi o oSwietlenie, to
propozycia Burmistrza jest przedstawiona: zwiEkszenie Srodk6w na remont o$wietlenia -
30 000. To pomysl maj4cy na celu realizacjq zadah tam, gdzie juz s4 zrobione pro.jekty
budowlane. Jezeli tych pieniqdzy wystarczy, to Burmistrz bqdzie mySlal o zadaniu w Ignac6wce.
.lezeli nie wystarczy.to trudno - czasami zabtpdy sig placi.
Na uwagq radnego Adarnczyka, 2e pracownik UrzEdu nie powinien przyjqc takiego wniosku
i teraz spoleczeistwo Ignacowki cierpi poniewaZ ktoS zrobil blqd i przy-iS ten wniosek
Bttrnristrz odpowiedziaL, ze latwo jest obwinii urzqdnika - Burmistrz siq z tym nie zgadza.
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UrzEdnicy majq 37 solectw i 35 solectw wiedzialo i umialo okreSli6 zadania. Nie jest
to zamknigta sprawa, ale teraz nie mozna z funduszu soleckiego przenosi6; proszQ okreSlii skqd.

Radny Marian Zimoch zglosil wniosek o przyjEcie uchwaly w wersji zaproponowanej
prze z Burm i sft za ze zgLo szonymi autop oprawkam i .

Radny hrzl'sztof Swietlik powiedzial,2e zabral Burmistrza i Pani4 Naczelnik w miejsce.
gdzie zostal rozkopany chodnik kolo kaplicy. Kwota 4 000 zl roz,wrqzalaby problen'r. Radny
wniosku.je, aby zdjqf, tE kwotq zZUK.

Radny Adam Czajor wnioskuje, aby dopisa6 w punkcie 9 w zalqcznlku nr 3 konkretne
zadanie: ..u1. 3 Maia od ul. Kieleckiej do ul. Krzywej". Radny zdaje sobie sprawQ, ze te 90 000
zl to iest mala kwota, ale niebawem bqdzie wiqksza, poniewaz Komisja Gospodarki Komunalnej
pozy.tywnie zaopiniowala sprzeda? mieszkania, kt6re siq uwolnilo i t4 kwotq mozna przeznaczyc
na dof'rnansowanie tego zdania.

Radny Pawel Faryna zwr6cil uwagQ, ze w uchwale jest 50 000 zL na Ksiq2e-Skroniciw.
Radny pyta, na kt6ry, dolny czy gorny? Radny wnioskowal o Ksi42e-Skroni6w Dolny,
poniewaz decyz,ia, 2e natej drodze mozna robii inwestycjQ, zapadla dzisiai.

Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak przypomnial, ze Burrnistrz siE wypowiedzial.
Zeby wskazac zadama, z kt6rych zdjqc,. Pan Olszak dowiedzial siq na Komisji, 2e przewidywane

.iest 100 000 zl na budowE kanalizacji w rejonie ulic Cicha, Nowa, Spokojna. Okazuje siq, ze
projektant mial wykonai projekt do kofca czerwca; takiego projektu jeszcze w lJrzEdzie nie ma
i nie wiadomo kiedy bgdzie zlo\ony. JuZ zabezpiecza siE Srodki na wykonawstwo. Po zlozeniu
projektr-r bqdzie fizeba uzyskad pozwolenie na budowp i nie wiadomo czy gmina to zalatwi
w ciqgu miesi4ca czy w ci4gu dw6ch miesiqcy. Pozniej trzeba oglosi6 przetarg na wykonawstwo
wiEc dochodz4 kolejne terminy. Realnie wykonawcQ mozna by wpuScic w pa2dzierniku -

listopadzie. Teraz bez projektu mozna przystqpi6 do remontu ulicy Konarskiego. Jest to w tyn'r
samym obszarze, zadame teL potrzebne. Po2niej pojawiq siQ pieni4dze ze sprzeda|y
nieruchomoSci dla ZDZ i mozna wtedy przeznaczy6 te 100 000 na tp inwestycjg. W tej chwili
blokuie siE zadania, kt6re moZna realizowai juz jutro.

Radny Grzegorz KuSmierz w zwi4zku zIym, ze jest moZliwoSd budowy drogi w Ksi4ze-
Slrronior,vie Dolnym wnioskuje o zabezpieczenie 5 000 z kwoty 50 000 z dzialu 600 na dzial
rolnictwo i lowiectwo rozdzial 01090 na odwodnienie tej drogi. Jezeli ta droga powstanie.
a sqzlolone deklaracje, potrzeba bqdzie tylko 5 00 na opracowanie dokumentacji
na odwodnienie catej drogi, aby to bylo zrobione tak, jak nale2y.

Radny Stanislaw Hatys zapytaL, czy w dziale 900 rozdzial 90095 w punkcie 4 ,,budowa
kanalizacji sanitarnej i deszczowej w rejonie ulic Cicha, Spokojna, Reja, Kadlubka, Nowa,
Kolejowa oraz na gruntach wsi Sudul i Ksi42e-Skroni6w, dotyczy r6wniez odwodnienia.
Odnosz4c siq clo wniosku radnego KuSmierz radny Hatys powiedzial, ze w Ksi42e-Skroniowie
Dolnym .jest 35 posesji. Mieszkaricy tej czESci korzystaj4 z dw6ch dr6g. Natomiast w KsiEze-
Skroniowie Gornym jest 74 posesje. Z drogr w tej czqSci korzysta czqSd mieszkaric6w ul. Cichej
doiezdzajqc do pracy. Dolny KsiE2e-Skroni6w w ostatnim czasie otrzymal pieniEdze na
realizacjg zadan inwestycyjnych l4cznie w wysokoSci okolo 65 000. G6rny Ksi429-Skroni6w
w tym roku nie ma zadnei inwestycji. W tej czqSci znajduje sig zaklad, kt6ry jest wizyt6wk4 nie
tylko gminy. ale i Polski. Radny Hatys w zwiqzku z pismem PKP w sprawie wydzierzawienia
drogi zapytal o Pkt 6 .,calkowity koszt dzier2awy 9 537 2.1", czy ta suma zostala podpisana przez
Urz4d. Radny powiedzial, 2e kiedyS koncepcj4 gminy bylo to, ze droga przez Ksiq2e-Skroni6w
ma byi z zachodniej strony - st4d chq6 wykupienia tych grunt6w przez gming po zachodniej
stronie linii kolejowej. Radny pyta, skqd zmiana koncepcji.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, ze gmina podjqla rozmowy z PKP na temat
przejqcia nieruchomoSci. Osi4gniqto porozumienie. Burmistrz nie przypomina sobie deklaracji
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w sprawie polqczenia z drogq powiatowq w Skroniowie. Od 2005 roku nie bylo mowy
o przekazaniu drogi po stronie wschodniej miEdzy przejazdem w Skroniowie a przepustem. Dwa
tygodnie temu po raz pierwszy PKP PLK zadeklarowalo tak4 mozliwoS6; wczeSniej rn6wiono
jednoznacznie, ze nie przekazq tej drogi, poniewaz jest ona tuL przy koronie nasypll. W tej
chwili nie ma takiei mo\\ry. Wytypowali nieruchomoSci, kt6re s4 im zbqdne do prowadzenia
dzialalno(ci n' zaliresie transportu kolejowego i nie ma przeciwwskazah, aby gmina przejEta tE
nieruchomoSc, docelowo. Faktem jest, 2e w roku ubieglym mieszkaricy Ksi4Zg-Skroniowa
zwr6cili siE do Burmistrza z proSb4 o podjqcie dzialah, Zeby uzyskai prawo dysponowania
gruntem. PKP dai kwotE, kt6ra ma sig nijak do mozliwoS6 finansowych gminy i do wartoSci tej
nieruchomoSci. W dniu dzisieiszym Burmistrz byl na spotkaniu z dyrektorem i ustalono, ze cena
wyniesie 66 groszy za I m-. Kwota jeszcze siE zmieni poniewaz przejgta dzialka ograniczona
zostanie tylko do szerokoSci pasa drogowego. Bpdzie to kwota okolo 2700 - 3 000. Protokcll
z negocjac.ii bEdzie udostgpniony.

Radny Pawel Faryna przypomnial,2e radny Hatys motywowal,2e w tym roku nic nie ma
na Ksi4ze-Skroni6w G6rny. 1-2 lata temu ponad 180 000 poszlo na Ksi42e-Skroni6w G6rny.
W tym roku 50 000 na Dolny to i tak mizerna kwota. Radny nie wie, czy Pan Hatys rozmawial
na ten terlat z mieszkafcami, ale wie, 2ebyli u radnego i prosili. aby r6wnie2natE drogq Srodki
przeznaczy1.

Przeu'odnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz przypommal, 2e zostal zloaony wniosek
i zapytal, czy ktoS chce zlo2yc jeszczejakiS wniosek.

Radny Zdzislaw Adamczyk wnioskuje, aby ujE6 w uchwale pieniqdze na Ignac6wkq.
Radny Teodor Kot zwr6cil siE do radnego Zimocha, aby wycofal sw6j wniosek, aby

wnioski Komisji Budzetu zostaly poddane weryfikacji przez Radq.
Radny Marian Zirnoch potrzymal sw6i wniosek.
PrzewoclniczEcy Rady Pawel Blaszhiewrczzamknfr dyskusjq w tym punkcie.

Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W giosowaniu wziElo udzia\27 radnych.
Rada Mieiska w .lgdrzejowie powzigla uchwalE nr LXl425l10 w sprawie zmian

w btrdzecie miasta i gminy na2010 rok, nastqpujqcqiloSci4glos6w:
- 1 7

Przeciw - 4
Wstrzymalo sig - 0
/Llchwala nr LXl425l70 w zalqczeniu do protokolu/.

Przew-odnicz4cy Rady Pawel Btraszkiewicz o godzinie 1220 oglositr przerwQ trwaj4c4
do godziny 1235.

Ad.  10.
Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
t-lwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziqlo udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powziEla uchwalE nr LXl426l10 w sprawie zaciqgniEcia

hredytu, nastEpuj 4c4 iloSci4 glos6u':
Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzyrnalo siE - 0
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/Uchwata nr LXl426l10 w zalaczeniu do protokolu/.

Ad .  11 .
Przen'odnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak wnioskuje o wykreSlenie w $ I pienvszych

pipciu wyrazoll .
Burmistrz Malek Wolski powiedzial, ze iest tak napisane, poniewaZ to on byl

wnioskodawc4 uchwaly.
Radny Teodor Kot zwr6cil uwagE, ze wniosek o udzielenie dotacji zloLylo Archiopactwo

i prosi o zmiang tego zapisu.
Radny Grzegorz KuSmierz wnioskuje o przeglosowaniu uchwaly lv takim brzmieniu,

rv jakim jesto czyli o przyjgcie uchwaly w caloSci.

Rada Miejska w.Igdrzejowie gtosowaia nad przyjqciem uchwaly w caioSci:
W glosowaniu wziElo udzial 18 radnych.

Z a - 1 0
Przeciw - 3
Wstrzymalo siE - 5

Rada Miejska w JEdrzejowie powzigia uchwalE nr LXl427l10 w sprawie udzielenia
dotacii z budzetu Gminy Jqdrzej6w dla Archiopactwa Cysters6w ul. Klasztorna 20
w JEdrzejowie z ptzeznaczetriem na prace konserwatorskie, restauratolskie przewidziane
do realizacii w roku 2010.
/Ljchwata nr LXl427lI0 w zalaczeniu do orotokolu/.

Ad.  12.
Burmistrz Marcin Piszczek jako Przewodniczqcy rady Spoleczne zwrocil uwagq na

zalqczont4 uchwalE Rady Spolecznej, kt6ra zglosila trzy podpunkty propozycjq zmian.
W imieniu Burmistrza zglosil autopoprawki:

'/ 
w $ 9 pkt I zapis ,,powyzej 150 tys. zl netto" zast4pi6 zapisem ,,powy2ej 50 tys. zl
netto"./ 
w $ 10 pkt 1 zapis,,ponizej 150 tys. zlnetto" zastryic zapisem,,do 50 tys. zl netto"

/ $ 12 otrzyrna brzmienie: ,,wniosek dotycz4cy uzyskaniazgody Burmistrza natr|yczeme
nieruchomoSci lub jej czgSci oraz ruchomoSci powinien zawiera6:"

Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Roberl Kruk proponuje, aby w $ 13 w Pkt 4 dopisai reprezentanta Rady

Mie.iskie.i .
Burmistrz Marcin Piszczek przypomnial, 2e prawie polowa skladu Rady Spolecznej to

przedstawiciele Rady Miejskiej. Na zasadzie przedstawicielskiej Rada jest w pelni
reprezentowana w Radzie Spolecznej, kt6ra wylania przedstawicieli ze swojego grona.

Radny Robert Kruk zwr6cil uwagq, ze nie zawsze rada Spoleczna deleguje radnego.
Burmistrz Marcin Piszczek przypomnial, 2e Rada Spoleczna to cialo opiniodawcze przy

kierowniku ZPOZ. Cho6by osoba oddelegowana nie byla radnym, to i tak Rada Spoleczna
otrzyma spraw'ozdanie i radni bEdq poinformowani. Dotychczas we wsp6ipracy czlonk6w Racly
Spolecznej nie bylo zadnych problem6w.

Radny Adam Czajor jako czlonek Rady Spolecznej opowiedzial. 2e te poprawki byly
inicjatyw4 radnycli. Pan Czalor nie widzi potrzeby zmran, poniewa2 radni s4 reprezentowani.

Radny Robert Kruk lv tej s1'tuacji wycofuje sw6j wniosek.
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WiEcej uwag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewic4 z uwagi na obszernoSi projektu uchr.valy

zapytal.czy zachodzikoniecznoSdjej odczytania,czy odrazuprzejl6 do giosowania.
Radni odpowiedzieli, aby przeji(, do glosowania.

W glosouaniu wziglo udzial20 radnych.
Racla Mie'jskzr w JEdrzejowie powziqla uchwalq nr LXl428l10 w sprawie: okreSlenia

zasacl zbywania, wydzierZawiania, wynajmowania i uLyczania maj4tku trwalego Zakladu
Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Jqdrzejowie, nastEpujqcq iloSciq glos6w:
Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwaia nr LXl428l70 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.  13.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Marek Zygan odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak zloLyl wniosek, aby w $ 1 przed slowem

,,sprzedad" dopisad ,,na wniosek Burmistrza Miasta Jpdrzejowa". Autorem uchwaly jest Pal
Burtristrz. Pan Olszak ma w4tpliwoSci, co do zapisu, 2e,,Rada Miejska uchwala; sprzedat..."
Czy trie wlaSciwiej bytoby wyrazi( zgodg na sprzedal, przeznaczyc do sprzedaly^ bo
sprzedawai bEdzie Burmistrz. Czy tak jest wlaSciwie?

Radca Prawny Wieslaw Zagala przyznal, ze zapis jest malo trafny. Powinno byi
.,wyrazii zgodE na sprzedaz". W imieniu Burmistrz Pan Zagala zlo2y| autopoprawl<E: $ 1
Wyra2a sig zgodg na sprzedaZ nieruchomo5ci komunalnej polo2onej w obrgbie 06 miasta
Jgdrzejorva, oznaczonej w rejestrach ewidencji grunt6w tego obrgbu ..."

WiEce.i Llwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly ze zgloszon4

autopoprawk4.
Przewodniczqcy rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz poddal pod glosowanie lmiosek

Pana Olszaka, aby w $ I przed slowem ,rsprzeda6" dopisad ,rna wniosek Burmistrza Miasta
Jgdrzejowa".
Z a - 8
Przeciw - 7
Wstrzymalo siq - 5
Wniosek zostal przyjpty.

Rada Mieiska w JEdrzejowie powziqla uchwalE nr LXl429l10 w sprawie zbycia
nieruchomoSci komunalnej na rzecz jej uzytkownik6w wieczystych, nastEpuj4c4 iloSci4 glos6w:

W glosowaniu wziglo udzial 18 radnych.
Z a  -  1 1
Przeciw - 1
Wstrzymalo siq - 6
/Uchwala nr LXl429ll0 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. l , l .
Wiceprzewodnicz4cy Rady Marek Zygan odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzew.odnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchrvaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial20 radnych.
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Rada Miejska w.IEdrzejowie powziEla uchwalE nr LXl430l10 w sprawie: zmiany
uchwaly dotycz4cei utworzenia Jqdrzejowskiego Samorz4dowego Domu Kultury, nastEpuj4c4
iloSci4 gtos6w:
Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrz.vmalo siq 0
/Uchwata nr LX'-l-10/ 10 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.  15.
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZyganodczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgioszono.
W glosowaniu r,vziqlo udzial2O radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalg nr LXl431l10 w sprawie wprowadzenia

zmian w statucie JEdrzejowskiego Samorz4dowego Domu Kultury, nastEpuj4c4 iloSci4 glos6w:
_ 2 0

Przeciw - 0
Wstrzyrnalo siq - 0
/Uclrwala nr LXl43ll10 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.  16.
Burmistrz Marek Wolski powiedzial, ze odpowiedzi na interpelacje udzieli pisemnie,

natonriast sprawQ oczy szczalni Sciek6w przedstawi Burmistrz Piszczek.
Bunni strz Marcin P tszczek powiedzial, 2e bEdq przez Woi ew<ldzki Inspektorat Ochrony

Sroclowiska nalozone kary na oczyszczalniq Sciekow za przekroczenie parametr6w
odprowadzanych Sciek6w. S4to znaczne kwoty; bpdzie to okolo 260 000; konkretnie oka2e siE
to po otrzymaniu decyzji. Zostaly przez gminE podjEte konkretne dzialama. Jezeli gmina zawrze
unlowQ - a zostal ogloszony przetarg na opracowanie dokumentacji technicznej do pozwolenia
na budowq - od momentu wydania decyzji naliczaj4cej kary (moze siE udai zawieszenia
platno6ci tych kar) bEdzie piq6 lat na doprowadzenie oczyszczalni do takiego stanu, aby
spelniala wszelkie wymogi. To nie jest jednak wyl4cznie kwestia oczyszc,zalni, ale r6wniez
ku'estia kolektor6w. Jezeli ich siE nie wyremontuje, nie bEdzie spelniona zalozona iloSi
Sciek6w. Burmistrz dodal, ze kary sq naliczane a2 do momentu, kiedy gmina osi4gr-rie tzw. efekt
ekologiczny. czylt parametry tego, co zostaje po oczyszczeniu bpd4 spelnialy wymogi prari'a
ochrony Srodowiska. Gmina nie placi tych pieniqdzy1, je2eli wybuduje oczyszczalnip, te kary
bqd4zaliczone jako kwoty wydatkowane przez Gminq Jgdrzejow na wybudow-anie oc'zyszczalni.
Czyli nie plynie to na fundusz ochrony Srodowiska, tylko gmina inwestuje te pieni4dze. Je2eli
r,v ci4gu piqciu lat Gmina Jqdrzej6w nie zmodernizuje oczyszczalni bgdzie siE to wiqzalo
z zaplaceniem tzw. kar krocz4cych od 2008 roku plus odsetki. BEd4 to ogromne kwoty. Radni
o tym wiedz4 bo byla o tym kilkakrotnie mowa. Srodki w wysokoSci 14 milion6w s4
zabezpieczone, ale to jest tylko na oczyszczalnie - nie ma na kolektory. Do korica lipca bqdzie
wydana decyzja przez WFOS i zostanie przekazanaradnym.

Ad.  17.
Sekretarz obrad Maria Barariska odczytala nastppuj 4ce pisma:

. list z Zyczeniami od Posla Gierady z okazji Dnia Samorz4du;
/ pismo mieszkaric6w solectwa Chorzewa w sprawie niezrealizowanych inwestycji (u'

zalqc zenru do protokoiu),
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Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz oczytal pismo w sprawie kontroli RIO /protok6l
do wgl4du w Biurze Rady Miejskiej/ oraz uchwalE RIO w sprawie stwierdzenia niewaznoSci
uchwaly nr LVII/417/10 Rady Miejskiej w Jqdrzejowie z dnia 30 kwietnia 2010 roku /do
wgl4du w Biurze Rady Miejskiej/.

Przeu'ocltticzilcr Rady Miejskiej oraz Burmistrzowie Miasta Jqdrzejowa wrEczyli radnemu-
soltysowi Grzcgorzt'rwi KuSmierzowi wyr62nienie Stowarzyszenia Soltys6w Ziemr Kieleckiej

Ilnrmistrz Marek Wolski wrqczyl r6wnie2 nagrodE w wysokoSci 800 zl.
Pan Grzegorz KuSmierz podzigkowal wszystkim, kt6rzy go popierali.
Burmistrz Marek Wolski dodal, ze drugim soltysem. Kt6ry otrzymal takie nagrody, byl

radny Pan Marian Zimoch.

Soltys nsi .lasionna Wanda Marcinkowska powiedziala.2e na kazdym zebraniu wieiskim r.r,
Jasionie .jest shladany wniosek o zalo2enie oSwietlenia ulicznego przy drodze w kierunku
Motlrowi. W tym roku bylo tam piE6 wypadk6w. Pani Marcinkowska prosi, aby to zrealtzowac.
Parri Marcinkowska zglosila rownre2,2e przy odbiorze surowc6w wt6rnych nie zostaly zabrane
worki foliowe po nawozach; panowie powiedzieh, 2e to nie iest folia. Zwrocita r6wniez uwagQ,
ze nikt z wladz nie przyjechal na zakohczenie rozgrywek dzikich druzyn. pomirno zaproszen.
Mlodzie2 sama sobie kupila puchary i sama sobie musialawrEczyc.

Racly Stanislaw Hatys przypomniaL, ze w punkcie dotycz4cym zmian w budzecie padl1,
slor,va, ze tnieszkafcy Ksi4Ze-Skroniowa Dolnego rozmawiali z nim w sprawie drogi. Radny
oSwiadczyl, ze nikt z mieszkalic6w Ksiqze-Skroniowa Dolnego w sprawie drogi, ani w zadnej
innej sprawie z nim nie rozmawial. Byi moZe dlatego, 2e na jednej z sesji iedna z os6b
oSwiadczyla. i2 me maj4 soltysa, nie maj4 radnego. Skoro nie maj4 radnego, to po co mieliby siE
zwraca(, o jak4kolwiek pomoc do radnego?

Radna Janina Szreniawa powiedziala, ze zglosili sig do niej mieszkaricy ulicy Brzozowe.j
i prosili o zamontowanie dw6ch lamp. Radna zgLosrlato do Pani Kacperek.

Radna Maria Barariska poprosila, aby Burmistrz w skr6cie przedstawil przebieg rozm6w
w sprawie PKS.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, ze sytuacja w PKS nie jest latwa. Z rozmow
z prezesem wynika, ze moze nawet dojSi do likwidacji. Pierwotnie wyszedl z pomyslem, aby
zlikwidowai dworzec. Byla decyzja w sprawie warunk6w zabudowy dla niedu2ego marketu,
jec'lnak to byla za czas6w innego prezesa. Obecny prezes ma inne pomysly. Doszlo do sytuacji,
ze pod14t decyzjq. Rada Nadzoraza r6wnie2 sig do tego przychyla, aby nieruchomoSi sprzedai.
natonriast aby nie znikn4l dworzec w Jqdrzejowie, przy budynku administracyjnyrn wykonai
mini dworzec, ht6ry bqdzie spelnial wymogi dla pasa2er6w i autobus6w. Burmistrz byl temu
przeciwny, iednak niewiele mo2e w tym kierunku zdzialac. Po ponownych rozmowach
zprezesem r ze zwrqzkami zawodowymi wyglqda na to, 2e chyba tak sip musi stai. Burmistrz
ukierunkowal na firmy, kt6re moglyby byc zainteresowane wydzier2awieniem, przynajmniej
czqSci. ale nie wie, czy dojdzie do skutku spotkanie. Wedlug zapewnief, prezesa nie bEdzie
likwidacii dworca i pieni4dze nie bEd4 przeniesione do Wloszczory. Byla propozycja. aby
Lhz4d Marszalkowski przej4l PKS w Kofiskich, Busku, Jgdrzejowie i Ostrowcu. ale Burmistrz
nic u,'ie, co w tej sprawie.

Radna Maria Baranska powiedziala, ze ma pewnq propozycjq, ale jeszcze za wczesnic
o tym nr6wii. W poniedzialek jest spotkanie ze zwiqzkami zawodowyrni. Pani Barariska
poprosita radnych o wsparcie, jeSli majqjakieS pomysly, propozycje.

Radna Urszula Kruk poprosila radnych o zwr6cenie siq do swoich posl6w z proSb4
o wsparcie w tej sprawie. Nie molna m6wii, 2e nie bardzo mo2na coS zrobii; przynajmniej
szum nloznazrobic.
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Radna Janina Szreniawa zapytala, czy to prawda, ze kieleckie autobusy sq
zarejestrowane na terenie naszej gminy.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e byla taka sytuacja. Autobusy w leasingu
byly rejestrowane w Jqdrzejowie.

Radny Teodor Kot powiedzial, ze PKS jest wlasnoSciq Skarbu Panstwa, kt6rego
reprezentantcnr jcst Wojewoda. Znana jest sytuacja kieleckiego PKS. JEdrzejowski PKS
prT,ypLrszczalnie bqdzie z czasem notowad coraz wiEksze zadlulenie i w perspektywie czasu
moze podlegai likwidac.li. Burmistrz i rada na to wplywu nie maje. Mozna uruchomii partie
polityczne, ale co to da? P6jdzie kolejna sprzeda? maj4tku, kolejna wycena. a os6b czy firn.r
zainteresowanych zakupem brak. Czy w sprawie jEdrzejowskiego PKS prowadzone s4 rozmowy
z Ministerstwem Skarbu w sprawie przejqcia przezjakiS podmio| czy wyceny i sprzeda|y?

Radny Adam Czajor uwala,2e to s4 dobre pomysly. Burtnistrz, jako gospodarz miasta
p o w i n i en zaproponow ac, 2 j eLeli utr zy maj qdworze c, mole umorzy6 p o datk i .

Radny Tadeusz Lesiakowski powiedziat,2e dwie parlie byly wprowadzone w temat PKS
- PO i PiS i s4 w sprawq zaangalowane. Radny uwaZa 2e to skutek b1qd6w nadzoru
wlaScicielskiego i rad nadzorczych. Ministerstwo nie interesowalo siq tq sp6lkq przez wiele lat
ijest skazana na likwidacjE.

Burmistrz Marcin Piszczek podziqkowal za zaangazowanie w pomoc dla powodzian.
Udalo siq zorganizowac pigi transporl6w. Poszly 4 pelne TIR-y zboLa, a pi4ty pelen siana
i zbo4a. Poza tym Srodki czystoSci, artykuly spozywcze o przedlu2onym terminie waznoSci,
poSciel, ubrania. To dary, kt6re radni i soltysi zebrah na swoim terenie. Burmistrz zlo2y|
podziqkowania i poprosil o ich przekazanie. Burmistrz dodal, ze w Polaficu dr.vorzec zostal
zagospodarowany przez siei Biedronka i funkcjonuje bardzo dobrze.

Radny Krzysztof Swietlik poinformowal, ze Komisja Rolnictwa zglosita wniosek
o zaniechanie organizacji dozynek w tym roku i przekazanie Srodk6w narzecz powodzian.

Radny Pawel Faryna poinformowal, ze w sprawie PKS Posel Maria Zuba zwrocila siq
z interpelacjq do Ministra Skarbu Pafistwa, jednak na dzieh dzisiejszy nie ma odpowiedzi w tej
sprawie.

Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz poprosil radcE prawnego Wiesiawa Zagalq
o wyjaSnienie zapisu. jak\ znalazl siq w protokole Komisji OSwiaty: ,,Mam r6wniez w4tpliwoSci
co do tego, czy przewodniczqcy rady moze skladad takie projekty uchwal". Ptzewodnicz4cy
poprosil o w-skazanie podstawy prawnej, na podstawie ktorej przewodniczqay nie moze takich
czy innych projektow przygotowad.
Przewodniczqcy mial nadziejq, 2e na dzisiejszq sesjg bEdzie przygotowana uchwala intencfna,
o kt<irej rozmawiali wsp6lnie z Burmistrzem. Na pytanie o wskazanie podstawy prawnej nic'
byto odpowiedzi, 2e jest to niemozliwe, a ubiegaj4 siq kolejne przedsigbiorstwa, kt6re
rozpoczyna.i4 budowq obok istniej4cego juz CleanTech. Poniewa2 Pana Zagala publicznie
wyraaatakie poglqdy, aPrzewodnicz4cy Rady dowiaduje siE z protokol6w, dlatego oczekuje, ze
P an Zagala usto s uti kui e siq do zarzutow na piSmie.

Radca prawny Wieslaw Zagala powiedzial, ze nie moze ulec presji i naciskowi ze strony
kogokolwiek. nawet iezelijest to Przewodniczqcy Rady. Jest ustawa o radcach prawnych, kt6ra
daje pewn4 swobodE wyralania swoich opinii. Kahde swoie zdame potrafi uzasadnii, co zaraz
zrobi. Je\eli siE Burmisrrz zwraca, to udziela opinii i to tylko na jego wniosek, poniewaz on jest

pracodawcq. OdnoSriie opinii o uchwale intencyjnej, to tak4 opiniq napisal. Nie wie, gdzie ta
opinia jest.

Przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewi cz powredzial, Ze do niego nie dotarla.
Radca prawny Wieslaw Zagala powt6rzyl, 2e takqopiniq napisal i poprosil aby najpieru'

sprawdzi6 a nie wyralac negatywnych opinii w stosunku do niego. W opinii ultrazil pogl4d, ze
nie ma 2adnych podstaw prawnych, zeby pisad uchwalg intencyjn4 kiedy przepis r-rstawy jest

wyra2ny, kiedy mo2na sprzedai dan4 nieruchomoSi. OdnoSnie drugiego pytania: To nie .jest
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tyllro pogl4d Pana Zgaly. Istniejq wqtpliwoSci; za gospodarowanie mieniem komunalnyrn jest
oclpowiedzialny tylko i wyt4cznie burmistrz. Z tego przepisu niekt6rzy wywodzq taki pogl4d, ze
nikt inny tylko Burmrstrz moie wnioskowac do rady o to, by molna byla sprzeda6 maj4tek
komunalny. S4 na do dowody, jest na to LEX, sq opinie, orzeczenra s4d6w. Stqd w4tpliwoSci.
Nie rna natomiast 2adnych w4tpliwoSci co do tego, 2e me ma podstaw prawnych, by
w przypaclku nicrtrchomoSci przy ul. Ko6cielnej byla taka uchwalaprzez RadE Miejsk4podjEta.

Przewodnicz4cy Rady powiedzial, 2e chodzilo mu o w4tpliwoSci dotycz4ce tego, czy
przewodnicz4cl, ma mo2liwoSi przygotowania projekt6w uchwal. Byty przygotowywane
zmiany statutu; okreSlenie radcy prawnego, 2e ma w4tpliwoSci jest nie na miejscu. Pan ma
wyrazii opiniE takqbqd2 inn4 a nie w4tpliwoSci.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, ze ograniczenta, o kt6rych m6rvit radca nie
wynikaj4 ze statutu tylko z ustawy dotycz4cej mienia komunalnego.

Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewiczuwala,2e w tej sy'tuacji w statucie powinien
znale2c siE zapis, 2e z vnrylqczeniem takich i takich spraw.

Ad.  18.
Przewodniczqcy Rady Miejskiej w .IEdrzejowie Pawel Blaszkiewicz o godzinie l3a')

zamkn4l obrady LX sesji Rady Miejskiej w.IEdrzejowie.

Protokolov,crlu
ii,

I  t ,

7'erei'tr Borowska Prze
Rady Miej Jqdrzejov,ie

n to r  P" " 6 ' ,  - szkiev,icz
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